
Adaptarea - soluþia Reve la
provocãrile economiei

(Interviu cu Bogdan Precup, directorul general al Reve)

Reporter: Economia actualã vine

cu tot mai multe provocãri -

dobânzi, inflaþie, tehnologie etc...

Cum evolueazã domeniul în care

activaþi, în acest context?

Bogdan Precup: Adaptare. Aceas-

ta este soluþia noastrã referitoare

la situaþia economicã actualã. Fie-

care proiect înseamnã o cerinþã

nouã, dar ºi un buget diferit ºi, din

acest motiv, încercãm sã ne adap-

tãm de fiecare datã. Deoarece pro-

dusele noastrã nu se încadreazã în

segmentul de soluþii standard, fie-

care cerinþã este tratatã separat,

pornind de la dorinþa Beneficiaru-

lui ºi pânã la bugetarea corectã a

produsului final.

Reporter: Cum vã adaptaþi noilor

tendinþe tehnologice ºi trendului

de retail online?

Bogdan Precup: Construcþia no-

astrã ca societate comercialã este

îndreptatã exclusiv cãtre mediul

offline. Am tatonat, bineînþeles, ºi

trendul online, însã direcþia noas-

t r ã r ãmâne neschi mbat ã . N e

îndreptãm atenþia cãtre clienþii

care doresc sã investeascã în pro-

iecte de uz privat sau comercial.

Satisfacþia este infinit mai mare

când vezi cã în urma ta rãmâne un

lucru bine apreciat.

Reporter: Din ce zone vine cere-

rea în special?

Bogdan Precup: Aº putea spune

cã, în momentul de faþã, existã o

pondere mai mare din partea me-
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Compania Reve, producãtoroare de piscine, saune, bãi de aburi ºi

spa-uri, a încheiat anul 2023 cu o cifrã de afaceri de 500.000 de

euro, ne-a transmis Bogdan Precup, directorul general al

societãþii.

Acesta estimeazã cã va putea pãstra rezultatul financiar de anul tre-

cut ºi în 2024, sperând la o uºoarã creºtere a vânzãrilor.

Bogdan Precup ne-a vorbit, într-un interviu, despre activitatea com-

paniei, dar ºi despre tendinþete din piaþã, noutãþi ºi competiþie.

(continuare în pagina 50)
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diului privat, în special din partea

consumatorilor casnici. Se simte

totuºi un trend în creºtere ºi în

zona mediului comercial, însã

într-un ritm destul de lent.

Reporter: Care sunt tendinþele

în piaþã (piscine/spa&wellness)?

Bogdan Precup: Piaþa din Rom-

ânia este destul de bine definitã.

Existã produse ºi soluþii tehnice

deja foarte cunoscute ºi aici fac

referire atât la piscina cu membra-

nã PVC, cât ºi la piscina finisatã cu

ceramicã, însã destul de încet îºi

fac loc ºi alte produse: piscina din

inox, piscina din polipropilenã, pis-

cina din ceramicã, piscina din acril.

Reporter: Care este bugetul me-

diu al unui cumpãrãtor ºi ce profil

are clientul dumneavoastrã?

Bogdan Precup: Bugetul mediu

se situeazã undeva la 30.000 de

euro pentru o piscinã. Clienþii

noºtri sunt persoane care cer refe-

rinþe din piaþa liberã, îºi fac temei-

nic temele în ceea ce privesc ale-

gerea partenerului de afaceri, iar

la final transferã încrederea ºi res-

ponsabilitatea cãtre noi.

Reporter: Cum se educã clienþii

din domeniu - mã refer atât la cei

care-ºi cumpãrã piscine, cât ºi la

cei care au amenajate spaþii de

spa ºi wellness?

Bogdan Precup: Pentru pionie-

rii piscinelor ºi ai wellnessului pu-

tem vorbi de experimentare. Oda-

tã trecut prin situaþii mai puþin

plãcute, înþelegi ce ai nevoie ºi au-

tomat ºtii ºi ce sã ceri în viitor.

Pentru un segment destul de

mare de clienþi, aceasta a fost re-

þeta uzualã. Pentru cei care inves-

tesc astãzi, internetul oferã un su-

port extraordinar de bine pus la

punct în ceea ce priveºte informa-

rea ºi documentarea. Existã gru-

puri dedicate de posesori de pis-

cine, documentaþii de la diverºi

producãtori ºi furnizori, articole,

experimente etc.

Reporter: Ce produse noi aveþi

anul acesta?

Bogdan Precup: Anul acesta

am introdus în portofoliul nostru

piscina din polipropilenã. Acest

tip de produs este foarte apreciat

pe piaþã de vest a Europei, atât

datoritã proprietãþilor materialu-

lui, cât ºi a timpului scurt de im-

plementare. De asemenea, pro-

movãm ºi cãzile cu hidromasaj,

atât de uz privat, cât ºi uz comer-

cial, datoritã timpului scurt de li-

vrare, dar ºi din cauza întreþinerii

facile ºi uºoare.

Reporter: Cum vedeþi evoluþia

Inteligenþei Artificiale (este o pro-

vocare sau o oportunitate în acti-

vitatea dumneavoastrã)?

Bogdan Precup: Pentru mo-

ment, AI nu se face simþitã în

acest domeniu. Mai repede îl pot

considera o provocare, deoarece

implementarea ei nu poate înlo-

cui factorul uman. Zona de interes

pentru AI este destul de insigni-

fiantã în ceea ce presupune con-

strucþia unei piscine, saune etc.,

dar cred cã îºi poate gãsi o poziþie

în ceea ce înseamnã tratarea apei

din piscinã.

Reporter: Cum caracterizaþi

concurenþa?

Bogdan Precup: Concurenþa

din România se înscrie pe drumul

corect ºi normal. Evoluãm împre-

unã, dezvoltãm parteneriate ºi

prietenii ºi participãm cu toþii la

dezvoltarea pieþei locale.

Reporter: Ce rezultate financia-

re aþi avut anul trecut ºi ce estimã-

ri faceþi pentru acest an?

Bogdan Precup: Anul financiar

2023 a fost încheiat cu o cifrã de

afaceri de 500.000 de euro. Esti-

mãrile noastre privesc o menþine-

re a acestei cifre, poate o uºoarã

creºtere.

Reporter: Mulþumesc!
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